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	Le 13 février 2020

	
	
	

	BETWEEN:

Attorney General of Canada

Applicant

- and -

British Columbia Civil Liberties Association and John Howard Society of Canada

Respondents
	
	ENTRE :

Procureur général du Canada

Demandeur

- et -

British Columbia Civil Liberties Association et Société John Howard du Canada

Intimées

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal and the application for leave to cross-appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA45092, 2019 BCCA 228, dated June 24, 2019, are granted with costs in the cause. 

The appeals will be heard with Attorney General of Canada v. Corporation of the Canadian Civil Liberties Association (38574).

	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel et la demande d’autorisation d’appel incident de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA45092, 2019 BCCA 228, daté du 24 juin 2019, sont accueillies avec dépens suivant l’issue de la cause.

Les appels seront entendus avec Procureur général du Canada c. Corporation of the Canadian Civil Liberties Association (38574).
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